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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data 

de 01.03.2023 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – șef Serviciul buget-contabilitate; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-na Oana Amăriuței –  șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-na Andreea Cherciu – șef Serviciul autorizări construcţii; 

▪ d-nul Dan Grigoraș – șef Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Serviciul corp de control al primarului; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-na Oana Isac – director Creșe Focșani; 

▪ d-na Nicoleta Matei – contabil șef Creșe Focșani; 

▪ d-nul Tatian Agache – șef serviciul Poliția Locală Focșani; 

▪ d-na Nina Deșliu – contabil Poliția Locală Focșani; 

▪ d-nul Costel Dochioiu – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

▪ d-na Maria Murgoci – director Ansamblul folcloric Țara Vrancei Focșani; 

▪ d-na Lucica Chiriac – director economic SC ENET SA; 

▪ d-nul Vladimir Dușinschi – director SC Administrația Piețelor SA. 
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Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

1. proiect de hotărâre privind reprezentarea municipiului Focșani în Adunarea 

Generală a Acționarilor la Societatea Administrația Piețelor Focșani S.A.; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona 

Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. 

Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între 

str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice și 

contractuale din cadrul familiei ocupaționale ”Administrație”, utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Focșani, cabinetul primarului 

și în cadrul serviciilor publice din subordinea Consiliului local al Municipiului 

Focșani, în anul 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe 

anul 2023;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6.   proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

ENET S.A. Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

TRANSPORT PUBLIC S.A. Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 

Focșani nr. 160/2020, privind mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

pentru serviciul de salubrizare al localităților Focșani și Golești, județul Vrancea, de 

a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativă a 

Municipiului Focșani, precum și exercitarea atribuțiilor, drepturilor și obligațiilor 

Consiliului Local al municipiului Focșani în acest sens; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară convocată de îndată a Consiliul 

Local al municipiului Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 01.03.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 191 

din 28.02.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al domnilor consilieri locali 

care participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Lauriana Ailincuței „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Costel Bîrsan „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel? Mă auziți?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„la domnul Macovei o să fac precizarea că m-a anunțat deja că o să ajungă într-o zonă 

fără semnal și e posibil să nu mai poată răspunde, o să anunț în momentul în care nu 

mai are semnal. Doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae? Este online, o să revin.” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 15 consilieri locali, iar în mediul online 6. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele de hotărâre înscrise pe 

ordinea de astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât 

și de avizele comisiilor de specialitate, mai puțin proiectul de la poziția nr. 1 pe ordinea 

de zi, avize ce v-au fost transmise prin poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Invit pe domnul președinte să preia lucrările ședinței.” 
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Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc doamna secretar 

general. Bună ziua tuturor și o primăvară frumoasă tuturor doamnelor și 

domnișoarelor. Proiectul ordinii de zi..., întrucât proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi, de 

fapt trebuie să-l introducem, îmi cer scuze. Dacă sunt proiecte suplimentare sau dacă 

aveți discuții pe marginea ordinii de zi?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„mulțumesc. Bună ziua, „La mulți ani” doamnelor și domnișoarelor, „La mulți ani” 

domnilor, o primăvară frumoasă și poate dă Dumnezeu să aibă și oamenii aceștia care 

depind de bugetul municipiului Focșani, să aibă posibilitatea să-și încasese salariile și 

să ne facem și plățile, să ieșim din această incapacitate de plată în care ne aflăm în 

acest moment. Dar până una alta, propun completarea ordinii de zi a ședinței 

extraordinare de astăzi un  proiect de hotărâre privind, aprobarea transformării 

funcției publice de execuție ocupată de inspector clasa I gradul profesional debutant, 

care figurează la Compartiment recepții lucrări și avize – Serviciul autorizări 

construcții – Direcția arhitectului șef din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 

Municipiului Focșani, în funcție publică definitivă de execuție de inspector clasa I 

gradul profesional asistent. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc domnul Primar. 

Supun la vot suplimentarea ordinii de zi, cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online. 

Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Drumea? Doamna 

Drumea? Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia-Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Macovei? Domnul 

Macovei?  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian,  Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel proiectul suplimentar a fost introdus pe ordinea de 

zi. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitate ei, cine este „pentru”? în sală toată 

lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Drumea?” 
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Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia-Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Macovei? 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri:Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian,  Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, ordinea de zi a fost aprobată.  

Propun ca proiectul suplimentar de pe ordinea de zi să fie trecut la nr. 1. Votăm 

acest lucru doamna secretar general? Da. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online. 

Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia-Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Macovei? 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri:Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu-Dumitru, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian,  Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, se aprobă ca proiectul suplimentar să devină 

proiectul nr. 1. 

 

Se prezintă punctul 1 suplimentar  al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind, 

aprobarea transformării funcției publice de execuție ocupată de inspector clasa I 

gradul profesional debutant, care figurează la Compartiment recepții lucrări și 

avize – Serviciul autorizări construcții – Direcția arhitectului șef din cadrul 

aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Focșani, în funcție publică 

definitivă de execuție de inspector clasa I gradul profesional asistent. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dacă sunt discuții? Nu sunt 

discuții. Domnul primar ne-a explicat la comisia de buget în ce constă această 

promovare. Vă propun să trecem la vot, cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”? În online. 
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Domnul Gongu este „pentru”. Domnul Răduță? Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Pentru, pentru domnule președinte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, da, mulțumesc domnul 

consilier. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, doamna 

Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 21 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 53 

  

Se prezintă punctul 2 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 

„Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona Bahne, str. Cezar 

Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. Doctor Telemac, 

st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între str. Alexandru 

Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, str. Lupeni 

(tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În sală avem 7 voturi pentru. 

Se abține cineva? În sală 8 abțineri. 

În sală au votat „pentru” Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și  

„abținere” Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

În online, domnul Gongu? 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Pentru. Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, doamna 

Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Abținere.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Abținere și doamna Drumea, 

nu?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Abținere. Și domnul 

Nistoroiu, îmi cer scuze, m-am încurcat.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 12 voturi 

„abțineri” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 2 de pe ordinea de zi nu a fost aprobat. 

  

Se prezintă punctul 3 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice și contractuale din cadrul 

familiei ocupaționale ”Administrație”, utilizate în cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului Municipiului Focșani, cabinetul primarului și în cadrul 

serviciilor publice din subordinea Consiliului local al Municipiului Focșani, în 

anul 2023;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Deci să înțeleg că nu sunt discuții.”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Era vorba 

de acel amendament pe care l-am citit și data trecută, în ședința trecută, la art. 3 

prezenta hotărâre se modifică în mod corespunzător în cazul în care pe parcursul anului 

2023 intervin modificări legislative sau Decizii ale Curții Constituționale în termen de 

60 de zile de la data intrării în vigoare a acestor modificări. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Păi domnul primar, 

amendamentul acesta e null de drept în termeni juridici, din moment ce Curtea 

Constituțională s-a pronunțat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am spus 

termenul de 60 de zile la data pronunțării pentru că deocamdată Curtea Constituțională 

s-a pronunțat și atât.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu a motivat..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu s-a 

motivat, nu s-a motivat, nu s-a propus...nu s-a publicat în Monitorul Oficial , nu are 

caracteristică, doar...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Au dat un comunicat, Curtea 

Constituțională, prin care...ceea ce au hotărât..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu are 

legătură...aici vă rog frumos doamna secretar dați dumneavoastră explicații...” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Trebuie să se publice, s-a dat comunicatul, se publică Decizia Curții Constituționale, 

se promulgă legea, vedem momentul intrării în vigoare.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mai mult 

decât atât actul normativ la care s-a făcut referire cu privire la Constituționalitate este 

un act prin care s-a stabilit că indemnizația președinților și vicepreședinților Consiliilor 

județene, primarilor și viceprimarilor se plafonează la salariul minim brut aferent 

anului 2021 de 2.300 de lei și nu se merge pe ideea care se aștepta din partea 

dumneavoastră probabil, să se meargă la 3.000 de lei la modul de calcul al salariilor...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cum erau stabilite salariile 

primarilor și viceprimarilor până la Hotărârea Curții Constituționale?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Legea 

153/2017 stabilește foarte clar, salariul președintelui și vicepreședintelui, precum și 

primarului și viceprimarului, indemnizațiile de fapt, că sunt indemnizații, sunt stabilite 

prin Legea 153, președintele Consiliului Județean are 9 salarii minime brute pe 

economie iar...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu domnul primar, nu mă 

interesează...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„..viceprimarul are 8 salarii..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „.. răspundeți concret la ceea 

ce v-am întrebat. Cum au fost stabilite, în baza cărui salariu minim?”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„în 2019.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „în 2019 

au fost.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...și prin Hotărârea Curții 

Constituționale ce s-a stabilit? Bun, actualizați salariile în conformitate cu Hotărârea 

Curții Constituționale și nu o să mai aveți niciun blocaj, în ceea ce privește actualizarea 

tuturor salariilor salariaților municipiului Focșani.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „E perfect 

dacă facem așa ceva. Gândiți-vă că salariile în 2022 au fost stabilite conform salariului 

minim brut pe economie aferent anului 2022 la 2.550 de lei, ceea ce îmi cereți 

dumneavoastră acum înseamnă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..nu vă cer domnul primar...„ 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...ceea ce 

spuneți dumneavoastră...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Curtea Constituțională a 

hotărât doar în cazul viceprimarilor și primarilor, atât.”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Așa, atât, 

plafonare., plafonare la 2021 domnul consilier...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...2022 prin care salariul 

minim brut în plată este de 3.000 de lei și calculul salariului de bază se realizează 

înmulțind coeficientul de ierarhizare cu salariul minim brut în plată.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Corect, 

iar la primar și viceprimar, președinte și vicepreședinte, e tot un coeficient care se 

înmulțeste prin Hotărâre de Guvern, nu cu 3.000 de lei cât este salariul minim brut pe 

economie în anul 2023.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ghinion, ghinion, în cazul 

primarului și a viceprimarului.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..aaa e 

ghinion...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ghinion..dacă așa e legea, 

dar ce contestați dumneavoastră.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „toți 

ajungem la discriminare domnul..dacă înțelegeți despre ce este vorba.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ee nu, înțelegeți 

dumneavoastră.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă noi 

aplicăm salariul de 3.000 de lei minim brut și îl înmulțim cu coeficientul de bază stabilit 

prin Hotărârea de Consiliul Local nr. 263/2017, toții salariații...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...v-am dat lecții juridice...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „lăsați-mă 

să termin, ...toți cei care au funcție de conducere nu vor beneficia de o creștere salarială 

pentru că depășesc indemnizația viceprimarilor.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ia faceți dumneavoastră o 

simulare și o să vedeți că nu se întâmplă lucrul acesta...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Poftiți?  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Faceți o simulare...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă fac 

o simulare pe loc. Indicele secretarului general este 6,5 înmulțiti 6,5 x 3.000 și vedeți 

cât rezultă, da vă spun, 6,5 x 3.000 înseamnă 19.500, da? Iar viceprimarii au 8 salarii 

minime pe economie dar înmulțit cu 2.300, ceea ce înseamnă 18.400, da? Din 

matematica pe care o cunosc eu 18.400 e mai mic decât 19.500, deci clar că nu poate 

beneficia secretarul, ceilalți directori și așa mai departe în baza coeficienților actuali, 

nu pot beneficia și apr discriminări între funcțiile de conducere și funcțiile de execuție, 

ca și mărire, dacă vreți să înțelegeți, dacă nu...”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „deci vă mențineți aceași 

retorică până să apară hotărârea Curții Constituționale...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „nu-mi 

mențin nicio...aștept să văd decizia...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...foarte favorabile aceste 

hotărâri și spuneați foarte clar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „eu am 

propus, dacă erați atent...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...în momentul în care Curtea 

Constituțională...” 



11 
 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..am 

spus, în termen de 60 de zile...am convenit cu dumneavoastră în ședințele precedente 

când s-a tot discutat pe acest subiect.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „S-a modificat schimbarea 

acum, nu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, la 

dumneavoastră, nu la mine.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu, noi suntem constanți, 

dumneavoastră sunteți inconstant.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am 

stabilit că se face un amendament cu privire la aplicarea acestei creșteri o dată cu 

intrarea în vigoare în termen de maxim 60 de zile de la data intrării în vigoare a Deciziei 

Curții Constituționale..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..deci ceea ce nu înțelegeți 

dumneavoastră este că nu stabiliți dumneavoastră, ci Consiliul Local care e organul 

deliberativ în conformitate cu Codul administrativ.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, dar 

dispozițiile în primul rând sunt nelegale pentru că la acest moment eu nu pot să emit o 

dispoziție, atât timp cât buget nu am aprobat, în momentul în care voi avea bugetul 

aprobat atunci voi vedea în funcție de fondul de salarii cum se emit dispozițiile.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ne-ați prezentat înainte de 

publicarea pe site-ul Primăriei, de punerea în dezbatere, așa zisa dezbatere publică, 

bugetul în două variante, cu salariu minim de 2.550 și 3.000 de lei?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Așa.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Bun, ne-ați prezentat?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, am 

prezentat două variante de fonduri de salarii...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...nu domnul primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...nu am 

spus că 2.550 și 3.000.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ba da, ba da și haideți să 

discutăm, sunt două variante. Acum o excludeți pe cea de-a doua, nu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu o 

exclud.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „E ilegală.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, am 

propus...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „păi eu fac public bugetul pe 

care mi l-ați pus dumneavoastră la dispoziție și anexele prin care ați calculat bugetul 

cu 3.000 de lei. Cum puteți spune și invoca dumneavoastră acum când sunteți în 

imposibilitatea de a face lucrul ăsta.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Veniți 

dumneavoastră și propuneți amendamente cum ați propus și în 2021 când ați tăiat 30% 

din fondul de salarii și i-ați dus în fondul de rezervă.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „dumneavoastră construiți 

bugetul, noi nu avem...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...în 2021 

când ați tăiat din fondul de salarii la toți angajații, să ne aducem aminte ce a fost în 

2021 când nu au putut oamenii ăștia să-și ia salariile două luni de zile și au făcut...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..alături de salariați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..și în 

fiecare lună făceam proiect de rectificare pentru a...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...și angajați ai Primăriei 

municipiului Focșani, de la Direcția de Dezvoltare, de la Salubritate, care au 2500 de 

lei salariu pe lună.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu-i 

adevărat, nu iau 2500 de lei.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, lor li 

s-a aplicat salariu minim pe economie...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..bani în mână domnul 

primar..sunteți economist, muncitorii calificați și necalificați.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier dar dumneavoastră la Direcția Silvică angajatul necalificat la ce salariu îl aveți 

domnule, ia spuneți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..nu există grad de 

comparație, nu putem face o comparație între o instituție bugetară și una nebugetară.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cum 

nebugetară?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu este bugetară.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este regie 

autonomă domnul.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da dar nu este bugetară..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu din 

pădurile statului se înfruptă..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Citiți legea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dar 

eu știu altceva că pentru ei salariu este rest de pâine, sunt alte venituri. Nu, haideți să 

discutăm concret și vă mai întreb altceva, de ce la Consiliul Județean s-au plafonat 

salariile la nivelul anului 2019, nu 2022..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..pentru că au modificat 

coeficienții de ierarhizare.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „N-au 

modificat niciun coeficient. Veniți cu propuneri de modificări de coeficienți și n-am 

niciun fel de problemă.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu domnul primar, 

dumneavoastră aplicați legea, aveți o Ordonanță de Guvern, aveți o lege care este în 

vigoare și urmează să fie promulgată. Dumneavoastră nu vreți să aplicați legea.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Care e 

aia?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Legea care tocmai...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și dacă 

Legea 153 spune că trebuie să respecți și principiile nediscriminării și ierarhizării cum 

le aplic? Explicați-mi dumneavoastră atâta timp cât sunt...”   

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „sunt pretexte..niște 

principii..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..nu este 

niciun pretext, este fundamentarea..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cum justificați faptul că 

Poliția Locală și DAS-ul, Direcția de Asistență Socială au plătit salariile..”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vor 

răspunde în fața legii.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „În fața cui?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Când va 

veni Curtea de Conturi se va verifica și se va răspunde în fața legii, nicio problemă.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă prevalați de niște 

prevederi care nu au valoare de lege, sunt doar niște pretexte pe care le-ați invocat și 

înainte de Hotărârea Curții Constituționale...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier sunteți în eroare.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ăsta e adevărul, o spun cu 

toată responsabilitatea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da? 

Înseamnă că este nelegală Hotărârea Consiliului Județean cu care a fost fundamentată 

exact pe aceste principii. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dumneavoastră faceți 

comparație între pisică și leopard domnul primar. Nu vă mai raportați la Consiliul 

Județean că oricum nu o să ajungeți niciodată acolo, rugați-vă să mai rămâneți pe aici 

vreo 2 ani de zile.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ce, mă 

amenințați?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mă 

amenințați, nu înțeleg..și atunci care e..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..asta e părerea 

focșănenilor.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „principiul 

nediscriminării în sensul eliminării oricăror forme de discriminare și instituirii unui 

tratament egal cu privire la personal din sector bugetar care prestează aceeași activitate 

și are aceeași vechime în muncă și în funcție.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Deja mi se rupe inima.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, e discriminare pentru cei 

23 de directori din primărie care oricum cu zecile de mii..nu știu cu câte zerouri au 

salariile...domnul primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „principiul 

ierarhizării pe verticală...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Hai că dacă împărțim salariul de la City 

Manager dăm la toată lumea, stați liniștiți.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, deci în regulă, haideți că 

discuția oricum este...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..cum nu 

vreți? Vreți doar atât, ceea ce credeți dumneavoastră e o demagogie ieftină...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul primar, 

dumneavoastră vreți...dumneavoastră vreți să faceți rost de bani...dumneavoastră știți 

pentru ce...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...dacă ar 

vedea cine îl reprezintă astăzi..”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..deci invocați niște lucrări 

de investiții în municipiul Focșani care este varză, prin investițiile derulate de către 

dumneavoastră și firmele pe care...cărora le-ați dat câștig de cauză. Aveți curaj să ieșiți 

prin oraș, per pedes așa, pe trotuar, să vă plimbați pe stradă? Da? Nu cred. Ok. Haideți 

să trecem la vot. Cine este pentru? În sală avem 7 voturi pentru. Se abține cineva? În 

sală 8 abțineri. 

În sală au votat „pentru” Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și  

„abțineri” Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

În online, domnul Gongu? 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, pentru. Domnul 

Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, doamna 

Drumea? Doamna Drumea? Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Abținere.” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere, vă rog.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Și doamna 

Drumea. Și domnul Răduță? Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Am spus domnule președinte abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, mulțumesc.  

Cu 12 voturi „abțineri” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, 

Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „pentru” din partea 
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doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 3 de pe ordinea de zi nu a fost aprobat. 

  

Se prezintă punctul 4 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe anul 2023; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții vă rog. Stați un pic 

domnul Bîrsan să vorbească domnul primar...lăsați-l pe domnul primar că domnul 

primar are un amendament de făcut.”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Politețea mă obligă să vă dau cuvântul 

domnul primar. Mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Mulțumesc. Deci așa cum v-am mai citit și în ședinele precedente, avem mai multe 

amendamente. 

Majorarea cu suma de 136,04 mii lei a bugetului Primăriei Municipiului Focșani 

la subcapitolul bugetar „Alte cheltuieli în domeniul învățământului” (65.02.50), articol 

bugetar „Alte cheltuieli cu bunuri și servicii” (20.30.30) reprezentând sprijin financiar 

pentru Centrul de Excelență Județean Vrancea, 28,10 mii lei și pentru Palatul Copiilor 

107,94 mii lei. 

Majorarea cu suma de 9,10 mii lei a bugetului Școlii Gimnaziale Anghel Saligny 

la subcapitolul bugetar „Învățământ primar”, articol bugetar ”Alte cheltuieli cu bunuri 

și servicii” (20.30.30) pentru participarea unui elev la Olimpiada Internațională de 

Matematică. 

Majorarea cu suma de 64,86 mii lei a bugetului Grădiniței cu Program Prelungit 

nr. 16 la subcapitolul bugetar ”Învățământ preșcolar” (65.02.03.01), articol bugetar 

”Alte obiecte de inventar” (20.05.30). 

Majorarea cu suma de 235,00 mii lei a bugetului Colegiului Tehnic Valeriu D. 

Cotea la subcapitolul bugetar ”Învățământ secundar superior” (65.02.04.02), articol 

bugetar ”Construcții” (71.01.01) pentru obiectivul de investiții „Sistematizare incintă, 

refacere teren sport și gard stradal, construire pavilion Colegiul Tehnic Valeriu D. 

Cotea” Creditele de angajament sunt în sumă de 1.302,30 mii lei. 

Majorarea cu suma 20,00 mii lei a bugetului Grădiniței nr. 13 Focșani la 

subcapitolul bugetar ”Învățământ preșcolar (65.02.03.01), articol bugetar „Alte active 

fixe (71.01.30) reprezentând credite bugetare și de angajament pentru Documentație 

tehnico-economică refacere împrejmuire gard și sistematizare verticală curte Grădinița 

nr. 10 și Grădinița nr. 13”; 

Diminuarea bugetului Poliției Locale cu suma de 465,00 mii lei din care, 50,00 

mii lei la articolul bugetar „Carburanți” (20.01.05), 70,00 mii lei la articolul bugetar 

„Alte materiale și prestări servicii pentru întreținere și funcționare” (20.01.30), 90,00 

mii lei la articolul bugetar ”Uniforme și echipament” și 255,00 mii lei la articolul 

bugetar „Active fixe” (71.01). 

        Un alt amendament - aprobarea sumei de 17.232,44 mii lei reprezentând credite 

de angajament pentru proiectul cu finanțare din fonduri europene prin P.N.R.R. 
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„Renovarea energetică a clădirilor Școlii Gimnaziale Alexandru Vlahuță și Școlii 

Gimnaziale Nicolae Iorga”; 

         -aprobarea sumei de 20,00 mii lei reprezentând credite de angajament pentru 

obiectivul de investiții „Refacere infrastructură str. Căpitan Stoenescu”, iar în urma 

discuțiilor purtate în ședința precedentă doar de comisii de buget, nu și în cadrul 

plenului ședinței de consiliu local au fost enunțate mai multe titluri de proiecte fără a 

se fundamenta și fără a avea o sumă și fără a se formula un amendament conform 

prevederilor legale, împreună cu colegii din aparatul de specialitate am formulat aceste 

amendamente, pe care înainte de ședință, chiar și ședința de comisie de buget și 

administrație publică de astăzi vi le-am prezentat dar ați refuzat să le discutăm în cadrul 

ședinței, dar eu dați-mi voie să vi le citesc pentru a le lua la cunoștință și dacă veți dori 

să le votați cu atât mai bine. 

         Majorarea cu suma de 75,00 de mii de lei a bugetului Primăriei Municipiului 

Focșani după cum urmează: 

        -15,00 mii lei la subcapitolul bugetar Alimentarea cu gaze naturale 70.02.07 

articol bugetar Alte active fixe 71.01.30 reprezentând credite bugetare și de angajament 

pentru documentație tehnico economică extindere rețea gaze naturale strada Stăiești; 

        - 20,00 mii lei la subcapitolul bugetar Alte servicii în domeniul locuințelor 

serviciului și dezvoltării publice 70.02.50 articol bugetar Alte active fixe 71.01.30 

reprezentând credite bugetare și de angajament pentru documentație tehnico 

economică în vederea de montare a panourilor fonoizolante în zona Gară strada 

Longinescu; 

        - 20,00 mii lei subcapitol bugetar străzi 84.02.03.03 articol bugetar Alte active 

fixe 71.01.30 reprezentând credite bugetare și de angajament pentru DALI amenajare 

parcare zona ANL strada Democrației; 

        - 20,00 mii lei a subvenției acordate din bugetul local CSM Focșani 2007 

reprezentând credite bugetare și de angajament pentru documentație tehnico 

economică pentru realizare teren fotbal sintetic. 

         Majorarea cu suma de 20,00 mii lei a bugetului Direcței de Dezvoltare Servicii 

Publice la subcapitolul bugetar Întrețineri grădini publice, parcuri, zone verzi  

67.02.05.03 articol bugetar Alte active fixe 71.01.30 reprezentând credite bugetare și 

de angajament pentru documentație tehnico economică Unificare parc Schuman și 

Piața Unirii, majorarea cu...de fapt aici Grădină Publică este, Grădina Publică din Piața 

Unirii. 

          Majorarea cu suma de 98,00 mii lei a bugetului Direcței de Dezvoltare Servicii 

Publice la subcapitolul bugetar Întrețineri grădini publice, parcuri, zone verzi  

67.02.05.03 articol bugetar Mașini, echipamente și mijloace de transport 71.01.02 

pentru achiziții motofreze -28 bucăți. 

          Majorarea cu 65,00 mii lei a bugetului Colegiului Tehnic Auto Traian Vuia la 

subcapitolul bugetar învățământ secundar superior 65.02.04.02 articol bugetar Mașini, 

echipamente și mijloace de transport 71.01.02 reprezentând credite bugetare și de 

angajament pentru achiziție autoturism - o bucată. 

         Majorarea cu suma 1.318,08 mii lei la bugetul Colegiului Tehnic Gheorghe 

Asachi la subcapitolul bugetar învățământ secundar superior 65.02.04.02 articol 
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bugetar Construcții, 71.01.01 reprezentând credite de angajament pentru obiectivul de 

investiții reamenajare teren de sport multifuncțional, teren de volei și alei adiacente. 

         Majorarea cu suma de 242,09 mii lei a bugetului Direcței de Asistență Socială al 

subcapitolul bugetar asistență acordată persoanelor în vârstă 68.02.04 din care 147,86 

mii lei la articolul bugetar Hrană pentru oameni 20.03.01, 3,00 mii lei la articolul 

bugetar Medicamente 20.04.01, 5,00 mii lei la articolul bugetar Materiale sanitare 

20.04.02 și 86,25 mii lei la articolul bugetar Alte obiecte de inventar 20.05.30. 

          Diminuarea cu suma 400,09 mii lei a fondului de rezerva bugetară aflat la 

dispoziția Consiliului Local. 

          În bugetul Ateneului Popular Maior Gheorghe Pastia se propune majorarea cu 

suma de 100,00 mii lei a veniturilor proprii la subcapitolul Alte venituri 33.10.50 și 

diminuarea subvenției acordate din bugetul local cu aceeași sumă. 

          Acestea ar fi amendamentele pe care noi le-am identificat din titlurile de proiecte 

și unele amendamente care au fost propuse de dumneavoastră în ședința de comisie de 

buget și administrație publică pentru anul din....cât a fost atunci? 27 februarie. De 

asemenea dacă tot vorbim de amendamente, la un moment dat domnul consilier Bîrsan 

propunea alocarea sumei, suplimentarea sumei de 3 milioane lei la obiectivul de 

investiții extindere rețea gaze naturale din Cartier Mândrești la capitolul 70.02 și așa 

cum vă spuneam avem în proiect, în ordinea de zi de astăzi propus la următorul punct 

pe ordinea de zi aprobarea modificării anexei numărul 1 la Hotărârea de consiliu local 

424 din 26 septembrie 2019 cu modificările și completările ulterioare, este vorba de 

reașezarea obiectivelor finanțate din împrumutul contractat în 2019 și.... ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Domnul primar, asta e la alt 

subiect.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar vreau 

să fac o discuție legată de toate amendamentele propuse de dumneavoastră în cadrul 

comisie și am găsit și acolo resursa financiară, să spunem așa în ghilimele, faptul că 

am avut o economie la anumite investiții din bugetul local, în valoare de 2.562.516,00 

lei pe care propun să-i ducem alături de ceilalți 800,00 mii lei care sunt deja prealocați 

pentru acest obiectiv Extindere rețea de distribuție de gaze naturale în Cartierul 

Mândrești, să-i ducem la acest capitol, astfel încât bugetul acestei investiții inițial să 

fie de 3.362.516,00 lei banii alocați credit bugetar, probabil va fi o sumă mult mai mare 

de 13 milioane sau 16 milioane în funcție de ce va rezulta în urma elaborării proiectului 

tehnic, dacă se va merge pe această variantă în care să scoatem la licitație proiectarea 

tehnică și execuția, astfel încât să avem posibilitatea să urgentăm execuția acestor 

lucrări de extindere la rețeaua de distribuție gaze naturale din Cartierul Mândrești. 

Astea sunt amendamentele pe care aș fi vrut să le discutăm și astăzi dar în comisia de 

buget s-ar părea că nu am avut câștig de cauză și vreau să le spun acum în plen, 

dumneavoastră rămâne să decideți. Vă mulțumesc! ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc domnul primar! 

Am și eu o întrebare pentru doamna secretar general, în conformitate cu OUG 57/2019 

Codul Administrativ, secțiunea de funcționare are prioritate, tăierea sumelor de la 

secțiunea de funcționare este ilegală.” 

         Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Nu, nu prevede Codul Administrativ așa ceva. ” 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu? Nu spune? Sau Legea 

Finanțelor Publice Locale 273. Nu? Bine că...” 

         Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Sunt convinsă că sunt acoperite. În momentul în care ordonatorul principal de credite 

a propus… ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Sunt acoperite? Tocmai 

domnul primar a făcut un amendament prin care a tăiat de la funcționare de la Poliția 

Locală.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu am 

tăiat...vorbiți doamna Grosu dumneavoastră, explicați dumneavoastră. 

         Doamna Director Economic Carmen Grosu: „Deci, nu s-a tăiat în integralitate 

bugetul Poliției Locale... ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „S-a diminuat, nu s-a tăiat.” 

         Doamna Director Economic Carmen Grosu: „S-a diminuat, în context... ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Și asta nu înseamnă tăiere?” 

         Doamna Director Economic Carmen Grosu: „În contextul actual ordonatorul 

principal de credite a considerat că unitatea Poliția Locală se poate descurca cu banii 

propuși, cu sumele propuse în proiectul de buget. Nu este în incapacitate ...” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Ceea ce s-a întâmplat acum 

doi ani era ilegal, ceea ce se întâmplă acum nu mai este ilegal, nu?” 

         Doamna Director Economic Carmen Grosu: „Dumneavoastră ați tăiat la zero 

în 2021, asta este altceva ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu e adevărat, am 

diminuat...” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La minus 

dumneavoastră, la minus ați tăiat dumneavoastră. ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Am diminuat bugetul Poliției 

Locale cu 50%, nu la minus și nu înseamnă la minus.....” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Și de ce vreți să-i lăsați fără izmene pe ăștia 

de la Poliția Locală și fără pistoale? Care-i ideea?” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Care fără 

pistoale? Cine a zis fără pistoale domnule? ” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Păi asta faceți domnule primar.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Uniforme 

domnule, atât, uniforme. ” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Izmenele nu sunt din cadrul uniforme? 

Bocancii, chiloții...” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, au de 

unde, au normă de hrană, au salarii mărite, au de unde să dea banii. ” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Și de ce nu ați făcut asta acum doi ani, acum 

trei ani și v-ați supărat pe ei brusc acum?” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu m-

am supărat. ” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Ba da domnule primar.” 
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         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, i-am 

găsit dormind în mașini și le-am tăiat carburantul.” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Nu este adevărat.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu i-ați 

găsit dormind în mașini? Eu i-am găsit dormind în mașini la dos...da, i-am găsit 

dormind în mașini și pentru asta am decis...” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Până anul ăsta au fost buni când mergeau cu 

dumneavoastră pe stradă și vă susțineau?” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Care a 

mers? Cine a mers cu mine pe stradă de la Poliția Locală?” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Haideți domnule primar să nu uităm, în 2019 

eram împreună în Bahne domnule primar.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, au 

mers să facă intervenții, nu au mers în campanie electorală. Ce insinuați 

dumneavoastră? Mă însoțeau!?” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Cum au mers? Nu domnule, vă însoțeau.  

Domnule primar, eram împreună. Vreți să vă arăt filmarea? ” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu voiau 

să-i dea afară de tot în 2021, să desființeze Poliția Locală?” 

         Domnul consilier Radu Nițu: „...exact ceea ce ați vrut să faceți acum doi ani. 

Ai uitat măi Costea?” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Acum vreți să-i desființați 

dumneavoastră?” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu îi 

desființez, îi punem să meargă pe jos, să le tăiem de la carburanți ca să meargă pe jos 

să nu-i vadă nimeni.” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Nu ați tăiat doar de la carburanți domnule 

primar. ” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și de la 

uniforme...asta-i viața.” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Știți că au un sindicat? Știți că sindicatul ne 

poate da în judecată? Păi pățim ca și cu SINTAX-ul? Mergem la aceeași judecată? ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu, domnul primar are unități 

de măsură diferite pe care le aplică în funcție de cum...” 

         Doamna consilier Balaban Luminița: „Domnul consilier, în învățământ sunt 

permanent procese pe creșteri, pe descreșteri, pe tot felul de acțiuni, deci nu ar fi o 

problemă că sindicatul dă în judecată patronatul. Care-i problema?” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Doamna director, legătura 

dintre valurile mării și Poliția Locală. Care-i legătura dintre învățământ și Poliția 

Locală?” 

         Doamna consilier Balaban Luminița: „În învățământ sunt permanent astfel 

de... ordonatorul de credite a decis acest lucru, aceasta este legătura. ” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Cum a decis? Fără noi? ” 

         Doamna consilier Balaban Luminița: „Împreună cu noi, dacă suntem verticali 

și conștienți. ” 
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         Domnul consilier Costea Ionel: „Poate cu dumneavoastră, stimată doamnă, nu 

cu noi. ” 

         Doamna consilier Balaban Luminița: „Și cu dumneavoastră. ” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Nu este adevărat.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „În regulă...vă supun la vot... 

domnul Bîrsan vă rog, uite ce avocat aveți.” 

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc frumos domnule președinte, 

câteva cuvinte aș dori să spun și eu, poate până la urmă lucrurile se așează, încet, încet 

văd că s-au găsit ceva bănuți și poate se vor găsi bănuți pentru toate proiectele solicitate 

de către consilieri, însă eu aș vrea să fac o mică corectură, o mică omisiune din partea 

Partidului Național Liberal în ceea ce privește prioritatea proiectelor expuse pentru 

acest buget unde a fost omis acest proiect Gazele de la Mândrești. Eu consider că este 

un proiect extrem de important, foarte important pentru Focșani, pentru focșăneni și 

pentru mândreșteni. După părerea mea Focșaniul este condamnat să se dezvolte spre 

Mândrești, am mai spus-o și altădată, cu scuzele de rigoare că mă repet, înspre Golești 

nu se poate, înspre Câmpineanca la vest nu se poate, înspre Petrești la nord nu se poate, 

pentru că UAT-ul nostru se termină acolo, nu sunt terenuri, nu se mai poate dezvolta 

în niciun fel, mă refer la ceea ce privește investitorii domnule primar și chiar și 

locuințele, e un teren, știți dumneavoastră ca în Roma Antică înconjurată de ziduri, nu 

se putea construi în afara acelor ziduri, așa și noi focșănenii. Singura noastră șansă este 

să ne orientăm și chiar vă rog să vă îndreptați atenția către Mândrești, e singurul loc, 

singura direcție în care Focșaniul se mai poate dezvolta. Și vreau să vă spun că în 

momentul în care în Mândrești vor fi gaze, vor fi....va atrage mulți investitori, atenția 

se va direcționa acolo, știți că sectorul privat este întotdeauna...cum să vă spun...se 

dezvoltă foarte bine, accelerat și este adaptabil. Vreau să apreciez oarecum, poate 

primesc nu știu ce critici dar chiar apreciez că ați găsit niște bănuți și ați încercat să 

rezolvăm problema, haideți să încercăm să demarăm în acest an domnule primar, este 

un proiect care este promovat și de noi PNL și de dumneavoastră PSD și de 

dumneavoastră pesonal. ” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „De acord 

cu dumneavoastră, trebuie să avem buget.” 

         Domnul consilier Bîrsan Costel: „Împreună am fost în campania electorală, le-

am promis și haideți să ne ținem de cuvânt, sigur cu toții. Mulțumesc! ” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă 

mulțumesc, dacă-mi permiteți domnule președinte, da într-adevăr este un....” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „..discuția domnului Bîrsan 

privind străduința dumneavoastră de a căuta și de a identifica sume pentru proiectul de 

la Mândrești dar reușesc să mă abțin să nu....” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am găsit 

sumele, le-am propus în amendament, adică va fi un amendament, dacă se va discuta 

și proiectul numărul 5 de pe ordinea de zi dar vreau să spun un singur lucru domnul 

Bîrsan și vă mulțumesc pentru că susțineți acest proiect, este un proiect mai vechi, știți 

foarte bine sincopele și piedicile pe care le-am avut.” 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu domnule primar, este 

singurul susținător al acestui proiect, nu că susțineți, e singurul susținător pentru că 

dumneavoastră ați scris...” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu sunt 

singurul susținător, da mulțumesc. Am înțeles.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu, domnul Bîrsan este 

singurul pentru că dumneavoastră ați prins credite de angajament în 2024 care sunt 

niște sume virtuale, domnul Bîrsan a venit cu lucruri concrete și a propus alocarea unor 

sume de bani pentru demararea extinderii rețelei de.....pentru realizarea ei.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

iar vorbiți în necunoștință de cauză și iar vă dați la toate știutor.” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu mă dau, asta este.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „De când 

este demarat proiectul ăsta domnul Bratu? Nici nu erați dumneavoastră pe aici, nu erați 

dumneavoastră pe aici” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu ați citit bugetul 

domnul....” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „De când 

era Bogdan proiectul? Când am demarat proiectul?” 

         Domnul director executiv Bogdan Bratu: „Trei ani.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Când 

exact, 2020? Nu, în 2019.” 

         Domnul director executiv Bogdan Bratu: „În 2019.” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În 2019 

domnul, nici nu erați dumneavoastră aici, domnul Bîrsan știe problema și știe povestea, 

da? dar vă muțumesc domnul Bîrsan că ați atins un subiect extrem de important și 

extrem de sensibil, faptul că Focșaniul într-adevăr are capacitatea de a se dezvolta din 

punct de vedere industrial spre zona de sud-est, spre Răstoaca, spre ieșirea spre 

Mândrești, unde...atenție, avem acolo punctul de încărcare descărcare, viitorul punct 

de încărcare descărcare pe autostradă, chiar la intersecția DN 23 cu autostrada. Acolo 

am avut teren dat de Primăria Municipiului Focșani încă de prin 2012, de 52 de ha, 

Consiliul Județean...sau 2016, ceva de genul....2016 Consiliul Județean Vrancea pentru 

a se dezvolta un parc industrial acolo. Nu știu care au fost considerentele Consiliului 

Județean, actuala conducere a mutat acel parc care să nu mai permită dezvoltarea 

industrială a municipiului Focșani l-a mutat în comuna Garoafa, poate au dumnealor 

alte calcule făcute. Din punctul meu de vedere era benefic să continuie acest proiect 

început în 2016 de Consiliul Județean, de Marian Oprișan, să fie continuat la Răstoaca. 

Ați mutat, dar au mutat doar pe hârtie, nu am văzut nici măcar un țăruș bătut în terenul 

respectiv, să monteze un gard și să facă o invitație către agenții economici care să vină 

să lucreze în viitorul parc idustrial de la Garoafa. Și nu știu cum se va face până la 

urmă această dezvoltare, în orice caz și Garoafa este în imediata apropiere a 

municipiului Focșani, este foarte bine aștept să văd...” 

         Domnul consilier Costea Ionel: „Vi se rupe sufletul, văd cu câtă abnegație 

luptați pentru industrializarea orașului, avem fabrici, avem uzine în oraș, deja ne 

dezvoltăm în târgul ăsta al naibii, că nu mai avem nimic. ” 
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         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Haideți că lungim inutil 

ședința și discuția, domnul primar deci unu la mână, domnul primar își face 

amendamente, propriile amendamente, nu face....Costea...vă rog frumos, deci domnul 

primar nu face amendamentele majorității din Consiliul Local, haideți să facem 

distincție, doar se dă în bărci, dacă-mi permiteți expresia și își arată bunăvoința nu-l 

interesează pe el, nu ne propuneți nimic pentru că amendamentele noastre sunt mult 

mai multe și mai complexe și dumneavoastră nu țineți seamă de ele, așa că nu aveți 

nici calitatea...” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

Victor eu v-am propus niște amendamente pentru că.....propuneți-le domnule în plen, 

veniți cu ele și să le discutăm în plen. Eu am propus inclusiv... ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Nu aveți calitatea, nu le 

propuneți...noi v-am adus la cunoștință amendamentele noastre....” 

         Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ce 

anume? Care? ” 

         Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „...dumneavoastră ați venit în 

comisia de buget foarte fulminant, așa că domnule am identificat, am făcut și nu trebuie 

să fiți dumneavoastră de acord cu amendamentele noastre, nu dumneavoastă sunteți 

decizional, în amendamentele pe care le face majoritatea din Consiliul Local...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Nu, nu...pe care ați făcut-o...nu...păi 

până...domnule vă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „E aberant... ce susțineți...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Mă bucur că într-adevăr vă arătați 

arama pe față și spuneți că ați spus o mare prostie în acea postare și în acel comunicat 

pe care l-a făcut PNL Focșani, spunând că eu nu-mi asum amendamentele. Eu nu-mi 

asum amendamentele, dumneavoastră trebuie să le faceți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Prostii spuneți 

dumneavoastră în conferința de presă...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „...să le faceți și pe urmă să le 

aprobați și pe urmă eu trebuie să le aplic, domnule, dar eu am venit în sprijinul 

dumneavoastră, cu aparatul de specialitate, pe marginea titlurilor de proiecte, pe care 

le-ați propus în ședința din 27.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu ați venit. Ați selectat 

dumneavoastră  ce considerați că vă avantajează...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Nu ne avantajează neapărat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuția este inutilă, cu  

dumneavoastră se pare că nu se găsește cale de înțelegere, dumneavoastră nu sunteți 

dispus la dialog, nu vreți să discutăm, o țineți morțiș pe a dumneavoastră, încălcând 

legea...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Eu, eu?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da! Încălcând legea și 

ignorând nevoile sutelor de salariați și de angajați ai Primăriei Municipiului Focșani, 

care de abia se târâie după o zi pe alta, în condițiile în care dumneavoastră și directorii 

din primărie aveți salarii de sute de milioane...” 
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Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Domnule consilier, domnule 

consilier, domnule consilier, vă întreb atât? Ați fost în biroul domnului președinte 

Toma, pe 19 ianuarie, alături de domnul consilier Macovei și de domnul Nicu Tănase 

și de domnul prefect Halici?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...deci... nu vă mai ... 

disperați.... cu domnul președinte Toma, Consiliul Județean nu este Municipiul 

Focșani...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „...invitat la dialog. Ați fost prezent 

sau erați doar cu numele acolo?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Niciodată nu ați purtat un dialog și să vă țineți 

de el...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Eu am purtat multe dialoguri și  m-

am ținut de cuvânt, alții...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Niciodată. Nu e adevărat...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Vreau să-mi demonstrați. Pe 19 

ianuarie, când am venit în birou, cu draftul de proiect de buget, ați spus că nu aveți 

timp să vă gândiți, că vă organizați balul de 24 ianuarie PNL...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnule primar,  vreți să 

facem publice discuțiile în care președintele dumneavoastră, domnul prefect Halici, a 

spus că nu este de acord cu plafonarea salariilor, vreți să vă spun lucrul ăsta?” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Iată că, nu că...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Păi și?” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Și...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ce vreți dumneavoastră   să-

mi demonstrați mie și tuturor celor, focșănenilor, că vă cramponați de chestia asta...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „...la C. J, la C.J...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...faceți rost de bani pentru 

așa-zișii investitori din Focșani...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „...să înțeleg, concluzia trasă de mine 

este că  dumneavoastră doriți creșterea salariilor și blocarea investițiilor. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu, domnule primar, nu, 

domnule primar, dumneavoastră, așa o înțelegeți dumneavoastră, investițiile pe care le 

derulați și le implementați dumneavoastră în Focșani, făcând orașul praf?” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnule vorbiți un pic mai încet, să vă spun de 

ce, speriați femeile astea, diseară au și ele treabă pe acasă, pe la...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Domnule consilier...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...amendamentul domnului 

Primar...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Aceste proiecte sunt făcute din 

fonduri europene, iar dacă dumneavoastră vă opuneți implementării...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...chiar 

dacă...amendamentului domnului primar...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „...implementării proiectelor din 

fonduri europene...” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...este greșit, din punctul meu 

de vedere, nu se respectă Codul Administrativ. ...acum vorbesc eu, eu sunt președinte 

de ședință, dânsul trebuie să mă asculte...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Așteptați, vă rog, întâi finalizarea 

proiectelor și apoi mai discutăm...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...au trecut deja 3 ani........pe 

str. Bicaz, pe str. Bîrsei...când? 5 ani...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „ cam 3 ani? ... Domnule, sunteți în 

eroare...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu sunt în eroare, sunt în 

cunoștință de cauză, domnule primar...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Da...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „De ce ați descopertat str. 

Brăilei, de la ...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Ce-i aia, ce am făcut?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...str. Brăilei, de la intersecția 

cu Europeana, ați decopertat-o de 1 an de zile și a rămas așa...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „...nu, ați spus mai devreme, 

descopertat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...decopertat...ați înteles...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „A.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Aveți probleme, aveți 

probleme, nu, nu știu, cred că, în fine, Bld. Longinescu, de ce l-ați decopertat? Nu este 

prins în proiect, care-i logica acestor lucrări pe care, care-i logica? Nu este prins în 

proiectul privind Resistematizarea Transportului în Municipiul Focșani...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Bag seamă că ați votat degeaba, că 

n-ați știut ce veți vota...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „De ce nu finalizați...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...bugetul Municipiului 

Focșani/măcar și-mi dați mie lecții de proiecte?” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Eu finalizez mai greu, domnule 

Costea...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Da, așa-i la bătrânețe, se acceptă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cred că procesați mai 

greu...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Ați dărâmat tot orașul. Cetățenii...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Supun la vot 

amendamentul...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Domnule terminați o stradă, dar terminați-o...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „E în regulă...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Terminați-o. Când?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Votăm, da, supun la vot 

amendamentul domnului primar. Cine este Pentru? Amendamentele domnului primar, 

fără amendamentele majorității...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...domnul...” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Au fost preluate într-un amendament.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dar nu are cum să le preia 

atâta timp cât sunt amendamente.... De aprobare...E nefiresc...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Asta a cerut. Votați, da sau nu, s-au citit cu forma unor amendamente, iau de colo...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Le votăm integral. Votăm. 

Pentru? Cine este Pentru?  

În sală toată lumea este Pentru. 

Domnul consilier Radu Nițu: „...bravo domnule, mergeți înainte...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „În online, domnul Gongu? 

Doamna Drumea? 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Nu am votat, domnule președinte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Drumea, doamna 

Marcu?” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Nu sunteți de acord cu alocarea 

sumelor pentru autofreze...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Ba da, domnule primar, nu pot vota pentru 

că am o mașină la Traian Vuia, să nu intru în conflict de interes.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Nu participați la vot? Așa..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnule Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Răduță? A zis 

Pentru, domnul Răduță. Deci avem domnul Gongu, Pentru, domnul Răduță, Pentru și 

domnul Nistoroiu a zis, domnul Nistoroiu? Nu a răspuns, domnul Nistoroiu, domnule 

Primar. Doamna Drumea?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Eu am răspuns Pentru. Domnul 

Răduță nu a răspuns.” 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Mă aud? Pentru, vă rog.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei? Deci cu 

20 de voturi Pentru amendamentul domnului Primar a fost aprobat. Acum vă supun la 

vot amendamentul, proiectul nr.4.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Ungureanu Daniel, Pristavu 

Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra. 

În sală domnul consilier Zîrnă nu a participat la vot. 

Amendamentul a fost aprobat în unanimitate. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „acum vă supun la vot 

proiectul nr. 4, însemnând  proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al 

municipiului Focșani pe anul 2023, cu tot cu amendament, în integralitatea lui. Cine 

este Pentru? 
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În sală avem 7 voturi Pentru. 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Ungureanu Daniel, Pristavu 

Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai. 

Se abține cineva? 

8 Abțineri. 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian. 

În online? Domnul Gongu Pentru. Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Drumea? Doamna Drumea? Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia: ”Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei, domnul Macovei, domnul Macovei? 

Da, deci cu 11 Abțineri din parea următorilor consilieri Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristianși 9 voturi Pentru din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu 

Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu 

Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel proiectul nr.4 de pe ordinea de zi nu a fost 

aprobat. 

 

Se prezintă punctul nr. 5  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții? Vă rog, 

domnule primar.” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Așa cum am spus și la proiectul 

precedent, mulțumesc în primul rând că ne-ați lăsat iarăși într-un blocaj financiar și 

într-o imposibilitate de a ne achita obligațiile față de toți partenerii și inclusiv de 

salariați.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Care sunt încasările zilnice, 

domnule primar, din taxe și impozite? Ați spus-o în conferința de presă, 200.000. Sunt 

sigur că sunt peste 200.000. De ce nu vreți să plătiți indemnizațiile  persoanelor cu 

handicap?” 
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Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „S-au plătit, domnule.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „A, bun, înseamnă că ați 

mințit când ați spus că sunteți în imposibilitate.” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Nu, am spus la...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ba da...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Au postat consilierii personali greșit.” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Viitoarele indemnizații, domnule 

consilier. Dacă mergem cu bugetul blocat, n-o să avem bani nici de traversat strada. 

Influențele propuse în proiectul de, în anexa  la proiectul de hotărâre privind 

modificarea HCL 424/2019, domnule consilier, dacă îmi permiteți, vă mulțumesc! 

La lit. b) Obiective de investiții finanțate din fonduri proprii, la reabilitarea și 

extinderea parcului Nicolae Bălcescu, Focșani, județul Vrancea, s-a făcut o economie 

de 53.716 lei. Deci scădem suma propusă spre a fi alocată. 

La extindere rețea de distribuție gaze naturale în cartierul Mândrești, Municipiul 

Focșani, se adaugă suma de 2.562.516 lei, rezultând o sumă propusă spre a fi alocată 

din acest credit de 3.362.516 lei. 

De asemeni la obiectivul de investiții Refacere infrastructură străzi, 

sistematizare verticală str. Gh. Doja, Fdt. Gh. Doja, Legumelor, Plantelor, Vasile 

Pîrvan, Bahne, din Municipiul Focșani, s-a propus o economie de 522.204 lei. Acest 

obiectiv fiind deja finalizat. 

De asemeni la punctul nr.6 Reabilitare și modernizare str. Revoluției, str. Al. 

Sudului, str. Cpt. Crețu Florin și Al. Parc din Municipiul Focșani, o diminuare cu suma 

de 1.160.699 lei. 

Si de asemeni la punctul nr.9, parcări adiacente str. Panduri, str. 8 Martie, parcări 

adiacente, - 160.897 lei, rezultând doar o sumă alocată de 2.789.103 lei. 

La punctul nr.10 Reparații capitale imobil din str. Comisia Centrală și reabilitare 

racord utilități, apă caldă și energie electrică, diminuăm întreaga sumă de 665.000 lei. 

Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci să înțeleg că ăsta e un 

amendament.” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „E un amendament la acest proiect 

care s-a propus, trecerea acestei sume la Obiectivul Extindere rețea de distribuție gaze 

naturale din cartierul Mândrești 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ok, în regulă, supun la vot 

amendamentul domnului primar. Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Domnul Gongu? Domnul Gongu? 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnule 

Răduță? Domnule Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Marcu?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Pentru, Răduță sunt.” 



28 
 

Doamna consilier Marcu Livia: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Marcu Pentru. 

Domnul Macovei, domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Am spus Pentru, mai devreme, cred că am 

intervenit peste doamna Marcu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 20 de voturi Pentru 

amendamentul domnului primar a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul nr. 5 în integralitatea lui, inclusiv  amendamentul 

domnului primar. Cine este pentru?” 

În sală cu 7 voturi Pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai. 

Se abține cineva? 

8 abțineri voturi din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

În online, domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia: ”Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Cu 11 „abțineri” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia-

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi 

„pentru”din partea doamnelor și domnilor consilieri Ungureanu Daniel, Pristavu 

Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru și Gongu Emanuel, proiectul de hotărâre nu a fost 

aprobat. 

 

Domnul consilier Radu Nițu: „În campanie ai spus că vrei să bagi gaze și...” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „Sunteți împotriva extinderii rețelei 

de gaze, domnule Bîrsan...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Ar trebui înștiințați mândreștenii, că 

domnul Bîrsan, care a inițiat proiectul, este împotriva lui.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnule Nedelcu...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...să-i punem la intrare, că vine...castelul...” 

 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Proiectul nr.6.” 
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 Se prezintă punctul nr. 6  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. ENET S.A. Focșani pe anul 

2023 și estimat pe următorii 2 ani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții?” 

 Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „A avut dreptate cineva care...” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă nu sunt discuții, vă 

propun să trecem la vot. Cine este Pentru? 

 În sală 7 voturi Pentru din partea următorilor domni consilieri: Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai. 

Se abține cineva?” 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian  

 Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Ar fi bine să întrebi așa, consilierii PNL 

sunt cumva pentru dezvoltarea orașului, că noi PSD suntem, nu ne mai întrebați 

mereu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „În online? Domnul Gongu? 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Cu 10 Abțineri 

din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, 

Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi Pentru din partea doamnelor 

și domnilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

Nedelcu Mihai,  proiectul nr. 6 de pe ordinea de zi nu a fost aprobat. 

 

Se prezintă punctul nr. 7  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. TRANSPORT PUBLIC S.A. 

Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este 

Pentru? În sală 7 voturi Pentru, din partea următorilor domni consilieri: Ungureanu 

Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai. 
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 Se abține cineva? 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian.” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Grupul Partidului Social Democrat este 

Pentru, restul se abțin.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Ați venit degeaba astăzi la ședința, ați 

stricat...astăzi...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „În online. Domnul Gongu? 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru. Am zis Pentru, nu știu dacă mă 

auziți. Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnule 

Gongu! Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia: ”Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „11 Abțineri și 9 voturi 

Pentru, a, 10. 10? Păi doar Macovei lipsește. A și doamna Drumea. Ok, mulțumesc! 

Proiectul nr. 7 de pe ordinea de zi nu se aprobă cu 9 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel şi 10 

Abţineri din parea următorilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, 

Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian.” 

 

Se prezintă punctul nr. 8  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 160/2020, 

privind mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru serviciul de 

salubrizare al localităților Focșani și Golești, județul Vrancea, de a delega 

gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativă a Municipiului 

Focșani, precum și exercitarea atribuțiilor, drepturilor și obligațiilor Consiliului 

Local al municipiului Focșani în acest sens; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă aveți discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. 

Cine este Pentru? În sală 7 voturi Pentru din partea următorilor domni consilieri: 

Ungureanu Daniel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu 

Nițu, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai. 

Se abține cineva? 
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8 Abțineri în sală, din partea următorilor domni consilieri: Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

În online. Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel: „Pentru, bineînțeles.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Doamna 

Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia: ”Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc!  

Proiectul nr. 8 de pe ordinea de zi nu se aprobă cu 9 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel şi 10 

Abţineri din parea următorilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-

Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, 

Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Având în vedere că s-a 

epuizat ordinea de zi, vă mulțumesc pentru prezență și vă doresc o zi bună în 

continuare!” 

        

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 

                Victor Dumitru                                      MUNICIPIULUI FOCŞANI, 

                                                                   Marta Carmen Ghiuță 
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